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1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter (de heer Smeets) opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. De 

agenda wordt ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld. 

 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

a. Bedrijfsbezoek 

De heer Van der Hoeff van Fepatex heeft aangeboden om een bezoek te 

organiseren aan Arteca/Giovanardi in Italië. 

Daarnaast worden de volgende suggesties voor een bedrijfsbezoek ingebracht: 

Sioen Industries NV in België en Serge Ferrari in Frankrijk. 

b. Zeilmakerij Vakbeurs  

De Tweede Zeilmakerij Vakbeurs vindt niet plaats op 8 en 9 september 2020 zoals 

op de agenda is vermeld maar op 20 en 21 oktober 2020 in de Expo in Houten. Er 

is een grotere hal gereserveerd omdat er meer leveranciers/standhouders worden 

verwacht. Binnenkort wordt de mogelijkheid om in te schrijven geopend. 

De SZS zal met een stand op de beurs aanwezig zijn. Mogelijk dat de SZS een 

financiële bijdrage kan leveren aan de catering. Er zal overleg over de beurs 

plaats vinden tussen de besturen van de SZS en de Stichting Zeilmakerijvakbeurs. 

c. Contact branchevereniging van Nederlandse Tentenverhuurbedrijven (TVD) 

Het bestuur van de TVD is uitgenodigd voor overleg met het bestuur van de SZS. 

Beide organisaties zijn vergelijkbaar in omvang en in een deel van de activiteiten 

van de leden. Doel van het overleg is om te bezien of bepaalde onderwerpen 

(zoals lasrook) gezamenlijk kunnen worden opgepakt. Ook is de 

Zeilmakerijvakbeurs voor de leden van de TVD interessant. 

 

3. Behandeling verslag Algemene Ledenvergadering 7 november 2018 

Het verslag van de vergadering van 7 november 2018 wordt ongewijzigd goedgekeurd en 

vastgesteld. 

  

bestuur 
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4. Arbeidsrechtelijke aangelegenheden 

a. Voorbereiding cao 1 juli 2020 – 30 juni 2023 

i. Samenstelling Cao-Commissie  

Geïnteresseerden in deelname aan de cao-onderhandelingsdelegatie 

worden opgeroepen om zich aan te melden bij mevrouw Soons. De heer 

Tangelder van Coolen geeft aan interesse te hebben. 

Daarnaast zoekt mevrouw Soons SZS-werkgevers die in de Sociale 

Commissie zitting willen nemen. De heer Gitz van Wiefferink BV heeft 

interesse in deelname aan de Sociale Commissie.  

ii. Stemt de ALV in met een verlaging van de vakvolwassen leeftijd in de 

onderhandelingen voor de cao? 

Mevrouw Soons licht toe dat dit al min of meer een verplichting is die moet 

worden gevolgd omdat de cao anders niet algemeen verbindend wordt 

verklaard.  

iii. Stemt de ALV in met een verhoging van de een na laagste loonschaal in de 

volgende cao naar minimumloon +5%? 

 

De onder ii en iii opgenomen onderwerpen komen aan de orde in de Sociale 

Commissie. In die commissie zal ook worden gesproken over een mogelijke 

collectieve ongevallenverzekering t.b.v. SZS-leden. 

Die Sociale Commissie bestaat naast SZS-leden ook uit vertegenwoordigers 

van de Hiswa.  

In januari 2020 komt de Sociale Commissie bijeen. Naast bovengenoemde 

onderwerpen, zullen de volgende onderwerpen daarin aan de orde komen: 

• Het loongebouw; 

• De tekst voor de geïntegreerde cao; 

• De loonvoorstellen  

Vervolgens zullen de onderhandelingen in februari/maart 2020 starten. 

De leden stemmen in met het volgende mandaat in de onderhandelingen:  

- maximaal 2,75% loonsverhoging. Daarmee wordt de inflatie gevolgd. 

Een verhoging die beduidend hoger is dan de inflatie, is voor 

opdrachtgevers en klanten niet acceptabel. 

- een eenmalig vast bedrag van € 200. 

- Looptijd van de cao: langer dan een jaar (bijvoorbeeld twee jaar) 

- Ingangsdatum cao bij voorkeur in de periode april-juni. Niet per 1 januari. 

 

Naar aanleiding van de brief die vanuit SZS is gestuurd aan de leden over de reparatie 3e 

jaar WW WGA, meldt mevrouw Soons dat dit nu niet voor SZS-leden en hun medewerkers 

geldt maar dat dit onderwerp wellicht aan de orde komt in de komende cao-

onderhandelingen. De reparatie is bedoeld voor werknemers met een lang dienstverband. 

Cao-partijen hebben reeds de intentie uitgesproken tot aansluiting bij de Stichting die 

hiervoor door vakbonden in het leven is geroepen maar onderzoeken op dit moment of de 

toegevoegde waarde in relatie staat tot de hoge kosten van aansluiting. De kosten zijn 

overigens voor rekening van de werknemer. 

 

 

Soons 

Soons 
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Mevrouw Soons licht de stand van zaken aan de hand van de bijgevoegde presentatie over 

de gevolgen van de Wet Arbeidsmarkt in Balans WAB voor SZS-leden toe. 

 

5 Nieuwe projecten in 2020: 

a. Kwaliteitsborging SZS-leden 

Mevrouw Woordes, deskundige op het terrein van kwaliteitsborging bij Wissenraet Van 

Spaendonck, geeft aan de hand van bijgevoegde presentatie een toelichting op het 

voorstel van het bestuur van SZS om te komen tot een Gedragscode+ met een 

Geschillenregeling voor SZS-leden. 

Gesteld wordt dat een vorm van kwaliteitsborging voor SZS-leden niet voor alle leden 

interessant is. Het zal met name gelden voor B to C-activiteiten en minder voor B to B. 

Mogelijk dat andere partijen met een vorm van kwaliteitsborging zoals de Hiswa, als 

voorbeeld kunnen dienen voor een mogelijkheid die voor de SZS kan worden 

uitgewerkt. Dat wordt verder uitgezocht. 

b. Circulariteit zeildoek: 

i. Met TNO wordt een project voorbereid over de mogelijkheden voor het 

inzamelen en recyclen van PVC.  

De aanwezige SZS-leden ondersteunen dit idee. In het recente verleden zijn 

er overigens eerder al ideeën geopperd om het thema “circulariteit” als SZS 

op te pakken. Daarnaast zijn er ook door verschillende bedrijven initiatieven 

op dit terrein ontplooid waaronder Texyloop van Serge Ferrari.  

Mogelijk dat een dergelijk project met TNO bijdraagt aan het 

positieve/duurzame imago van de branche. 

ii. Contact met de “Excess Materials Exchange” (een soort digitale Marktplaats 

waar bedrijven hun overtollige materialen en producten kunnen uitwisselen) 

Dit initiatief wordt ter illustratie genoemd van diverse vernieuwende 

ontwikkelingen op dit terrein.  

 

6. Financiën 

a. Jaarrekening 2018 

De Kascommissie 2018 bestaat uit de heren Van Helvoort en Gitz. Zij lichten hun 

bevindingen toe t.a.v. de gevoerde financiële administratie 2018. Het bestuur en 

de financiële administratie hebben de adviezen van de Kascommissie ter harte 

genomen.  

De Kascommissie adviseert de Algemene Ledenvergadering dan ook aan het 

bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid. 

De Algemene Ledenvergadering keurt de Jaarrekening met een negatief resultaat 

van € 12.669 goed en stelt daarmee de Jaarrekening 2018 vast en verleent het 

bestuur decharge voor het gevoerde financiële beleid. 

b. Verwachte realisatie 2019 en Begroting 2020 en contributie 2020 

De verwachte realisatie 2019 met een negatief saldo van € 14.528 wordt ter 

kennisgeving aangenomen. 

./. 

 

./. 

 

Griep 
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Op de Begroting 2020 is – indachtig het advies van de Kascommissie – een 

investering opgenomen voor Projecten. Daaronder valt het onder punt 5.a. 

opgenomen project Kwaliteitsborging SZS-leden en de marketing daarvan. 

Gezien de gedachtewisseling over kwaliteitsborging onder punt 5.a., wordt 

besloten de Begroting 2020 goed te keuren met dien verstande dat de begrote 

kosten voor het project Gedragscode/kwaliteitsborging vooralsnog worden 

aangehouden tot dat meer duidelijkheid is verkregen over andere mogelijke 

alternatieven (naar analogie van bijvoorbeeld Hiswa en Sibon). 

De contributie blijft op het niveau van 2018. 

c. Verkiezing Kascommissie 2019. Vanwege de gewenste continuïteit is het streven 

om één lid van de Kascommissie 2018 in de Kascommissie 2019 te 

herbenoemen. De heer Van Helvoort is bereid om lid van de Kascommissie te 

blijven. Naast de heer Van Helvoort is de heer Robert Smeets bereid om in de 

Kascommissie 2019 plaats te nemen.  

De Kascommissie 2019 bestaat dus uit de heren Van Helvoort en Smeets. De 

heer Gitz wordt bedankt voor zijn inzet in de Kascommissie. 

 

7. Bestuursverkiezing 

De heer Smeets was in 2018 aftredend maar heeft zich toen – met het oog op de gewenste 

continuïteit – herkiesbaar gesteld voor één jaar. 

Dat betekent dat hij nu aftredend is en zich niet meer herkiesbaar stelt. 

 

Statutair hoeft er geen opvolger van de heer Smeets in het bestuur te worden gekozen. Het 

is wel wenselijk als het bestuur zou worden uitgebreid, mede met het oog op het vervullen 

van het voorzitterschap van de SZS. Met het beëindigen van het bestuurslidmaatschap van 

de heer Smeets, komt daarmee ook de door hem vervulde (a.i.-)functie van voorzitter 

vacant.  

De heer Gitz stelt zich verkiesbaar voor het bestuur. Aldus wordt besloten. 

 

8. Rechten en plichten ledengroepen SZS 

Aangezien in de praktijk de vraag wordt gesteld wat de voordelen zijn van het lidmaatschap 

en van het buitengewoon lidmaatschap (preferred suppliers), is bij de agenda ter 

goedkeuring een overzicht gevoegd van rechten en plichten van de afzonderlijke 

Ledengroepen binnen de SZS. Daar is een nieuwe mogelijke ledencategorie aan 

toegevoegd: de eenmansbedrijven. 

De ALV stemt in met het overzicht en met die nieuwe ledencategorie, inclusief de rechten en 

plichten die daarmee samenhangen. De verwachting is dat de nieuwe Ledencategorie 

Eenmansbedrijven in een behoefte voorziet. 

 

9. O&A Fonds 

a. Yacht Builders Academy 

De stand van zaken wordt toegelicht. Er is weinig voortgang geboekt sinds de 

vorige Algemene Ledenvergadering. Inhoudelijk is er nog geen opleidingsmodule 

uitgewerkt. Er is tussen het bestuur van OAZ en de Friese Poort voornamelijk 

gesproken over het eigendomsrecht van het te ontwikkelen materiaal. 

 

 

 

 

Griep 
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10. Presentatie Dienst Justitiële Inrichtingen 

De heer Schouwenaar is aanwezig voor een toelichting op de mogelijke samenwerking 

tussen de Dienst Justitiële Inrichtingen van het Ministerie van Justitie en Veiligheid en de 

SZS(-leden). 

Op uitnodiging van de heren Schouwenaar en Karst (Plaatsvervangend Hoofd Arbeid van de 

Dienst Justitiële Inrichtingen in Ter Apel), wordt besloten dat er eind februari 2020 een 

bezoek wordt georganiseerd aan de Inrichtring in Ter Apel. 

 

11. Rondvraag en sluiting 

Van de Rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

De Volgende Algemene Ledenvergadering vindt plaats op dinsdag 24 november 2020. 

Niets meer aan de orde zijnde en onder dankzegging aan de aanwezigen voor hun inbreng, 

sluit de voorzitter de vergadering. 

 

Griep 


